
PROTOKÓ£ Nr XXVII 
z obrad / nieplanowanej / sesji Rady Gminy Marciszów 

odbytej w dniu 10 paêdziernika 2008 roku 
w siedzibie Urzêdu Gminy 

 
w XXVII sesji Rady Gminy udziaù wziêùo 12 radnych na ogólna liczbê 15 radnych , ponadto 
w sesji uczestniczyli Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy , Pani Krystyna Magda Skarbnik 
Gminy , Pani Krystyna Kwiatkowska Sekretarz Gminy. 
Ad.1. 
Otwarcie obrad sesji. 
Pan Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy podziêkowaù radnym za przybycie na 
nieplanowan¹ sesjê. 
Lista obecno�ci radnych stanowi zaù¹cznik nr 1 do protokoùu. 
Rozpoczêcie obrad sesji godz.13.00 zakoñczenie godz.14.30. 
Porz¹dek obrad sesji :  
1.Otwarcie obrad sesji. 
2. Zatwierdzenie obrad. 
3. Podjêcie uchwaù  w sprawach :  
a/  wprowadzenia zmian do Uchwaùy bud¿etowej gminy Marciszów na rok 2008 , 
b/ zmian w bud¿ecie gminy na 2008 rok, 
4. Zakoñczenie obrad sesji. 
Ad.2. 
Zatwierdzenie porz¹dku obrad. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zwróciù siê o ewentualne propozycje do porz¹dku obrad. 
Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Zwróciù siê do Rady o wprowadzenie do porz¹dku obrad trzech projektów uchwaù w sprawie : 
nieodpùatnego przejêcie w zasób mienia Gminy Marciszów nieruchomo�ci poùo¿onych w 
Pastewniku, Pustelniku i Nadgórniku oraz sprzeda¿y nieruchomo�ci w Sêdzisùawiu 
uzasadniaj¹c ich wprowadzenie.  
Ponadto poprosiù o zmianê terminu  nastêpnej sesji w zwi¹zku  z oczekiwaniem na ostateczn¹ 
cenê ¿yta oraz maj¹cym siê odbyã Kongresem Gmin Wiejskim wùa�nie w terminie kiedy byùa 
zaplanowana sesja.  
Generalny powód zwoùania dzisiejszej sesji to zmiana w WPI pod k¹tek adaptacji przedszkola 
w Marciszowie , która musi zakoñczyã siê do 30 paêdziernika, co z kolei umo¿liwi ubieganie 
siê o �rodki , a tak¿e zmiany �rodków pod k¹tem wykonalno�ci studium dla adaptacji 
przedszkola. 
Innych propozycji zmian do porz¹dku obrad nie zgùoszono przyjmuj¹c propozycje pana Wójta 
Gminy jednogùo�nie. 
Przewodnicz¹cy zaproponowaù wprowadziã zaproponowane przez Pana Wójta Gminy 
projekty uchwaù jako podpunkt �c�, �d�, �e� , �f �. 
Poddany pod gùosowanie porz¹dek obrad wraz ze zmianami zostaù przyjêty jednogùo�nie. 
Ad.3. 
Podjêcie uchwaù w sprawach : 
- wprowadzenie zmian do uchwaùy bud¿etowej gminy Marciszów na rok 2008. 
Pani Krystyna Magda  - Skarbnik Gminy  
Przybli¿yùa Radzie szczegóùy zmiany do uchwaùy bud¿etowej , która dotyczy tylko jednego 
zadania � adaptacji pomieszczeñ na przedszkole.  
Do przedstawionych szczegóùów radni nie wnie�li uwag przyjmuj¹c projekt 11 gùosami �za� 
1 gùosem �wstrzymuj¹cym ,  0 gùosów �przeciwnych� , która stanowi zaù¹cznik nr 2 do 
protokoùu. 
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- projekt uchwaùy w sprawie zmian w bud¿ecie gminy. 
Uwag nie wniesiono  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy  zapoznaù Radê z tre�ci¹ projektu uchwaùy , która zostaùa 
przyjêta jednogùo�nie i stanowi zaù¹cznik nr 3 do protokoùu. 
Pan Przewodnicz¹cy Rady Gminy zaproponowaù  przyjêcie  blokiem  projektów uchwaù  w 
sprawach  : 
- nieodpùatnego przejêcia w zasób mienia Gminy Marciszów nieruchomo�ci  
  zabudowanej poùo¿onej   w Nadgórniku w granicy dziaùki nr 25/5 stanowi¹c¹ wùasno�ã  
  Skarbu Pañstwa  bêd¹c¹ w zasobie Agencji Nieruchomo�ci Rolnej. 
- nieodpùatnego przejêcia w zasób mienia Gminy Marciszów nieruchomo�ci poùo¿onej w  
  Pastewniku w granicy dziaùki nr 273/13 stanowi¹c¹ drogê  wùasno�ci Skarbu  Pañstwa  
  bêd¹cej w zasobie Agencji Nieruchomo�ci Rolnej, 
- nieodpùatnego przejêcia w zasób mienia Gminy Marciszów nieruchomo�ci poùo¿onej w  
  Pustelniku w granicy dziaùki nr 58/3 stanowi¹cej wùasno�ã Skarbu Pañstwa bêd¹c¹ w  
  zasobie Agencji Nieruchomo�ci Rolnej. 
Do propozycji  radni nie wnie�li uwag przyjmuj¹c j¹ jednogùo�nie. 
Poddane pod gùosowanie projekty uchwaù zostaùy przyjête jednogùo�nie i stanowi¹ zaù¹cznik  
nr 4, 5 , 6 i 7 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie sprzeda¿y nieruchomo�ci. 
Pan Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù radnych z tre�ci¹ projektu uchwaùy,  do , której 
radni nie wnie�li uwag przyjmuj¹c projekt jednogùo�nie, który stanowi zaù¹cznik nr 8 do 
protokoùu. 
Nastêpnie Pan Wójt Gminy zwróciù siê do radnych o szczegóùowe przeanalizowanie 
dostarczonego materiaùu z propozycjami wykonania remontów i inwestycji do WPI na  2009 
roku , szczególnie przez Komisjê Infrastruktury Technicznej,  zanim zostanie podjêta 
uchwaùa. 
Poinformowaù o tym , ¿e 30 paêdziernika 2008 mija termin zakoñczenia sprawy dot. 
uruchomienia �rodków z Euroregionu Nysa, dlatego wcze�niej odbêdzie siê wspólne 
spotkanie z niemieck¹ gmin¹ n/t wspóùpracy.  
W zwi¹zku z przesuniêciem terminu sesji z dnia 30 pa¿dziernika na dzieñ 24 paêdziernika 
2008 roku  ustalono te¿ nowe wcze�niejsze terminy posiedzeñ komisji. 
Pani Krystyna Kwiatkowska zwróciùa siê do radnych o zùo¿enie deklaracji odno�nie wyjazdu 
do Wrocùawia na wystêp zespoùu �Mazowsze�, poniewa¿ dotychczas zapisaùo siê 4 radnych i 
poinformowaùa ,¿e dopùata do autobusu wynosi 20 zù.   
Pan Przewodnicz¹cy Rady Gminy zasygnalizowaù sprawê usuwania i utylizacji odpadów  
niebezpiecznych , zawieraj¹cych azbest w zwi¹zku, z czym zostanie przygotowany projekt 
uchwaùy w tej sprawie.   
Pani Gra¿yna Dudczyk inspektor ds. Rady Gminy poinformowaùa pana Przewodnicz¹cego 
Rady Gminy oraz radnych ,¿e w zwi¹zku z przesuniêciem zaplanowanych  terminów sesji jak 
te¿ posiedzeñ komisji mo¿e nast¹piã taka sytuacja, ¿e materiaùy na sesje nie zostan¹ 
dostarczone radnym w  ustawowym terminie czyli 5 dni przed obradami sesji , lecz 4 dni 
przed obradami , z powodu wcze�niej zaplanowanej przez ni¹  nieobecno�ci w pracy. 
Uwag nie zgùoszono. 
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji Pan Przewodnicz¹cy Rady Gminy dokonaù 
jej zamkniêcia. 
protokoùowaùa                                                                    Przewodnicz¹cy Rady  Gminy               
Gra¿yna Dudczyk                                                                       Henryk    Mazur 
 Insp.d/s Rady Gminy                                            


